
 

 
 

Wrocław, 24 czerwca 2021 r. 
 

 

 

 

Szanowni Państwo, drodzy goście Europa Forum, 

  

bardzo dziękuję Państwu i Biuru Saksonii we Wrocławiu za możliwość prezentacji 

naszej fundacji. Żałuję, że nie mogę z Wami dzisiaj być – jestem w pierwszej od wielu 

miesięcy podróży.  

 

Stworzyliśmy fundację w czasie rozpoczynającej się pandemii. Jesteśmy zatem jej 

rówieśnikami i właściwie jako organizacja nie znamy wcześniejszego świata. To daje 

nam swoiste, oparte na paradoksie, prawo do kreowania wizji rzeczywistości 

popandemicznej. Od ponad roku mierzymy się, jak cały świat, ze skutkami 

lockdownów i poczuciem niepewności – równocześnie jednak realizujemy cele, nie 

zaprzestaliśmy działalności, wierzymy w sens zmian. Projektujemy przyszłość, 

wróżąc ze wszystkiego, co wpadnie nam w ręce. Ale wciąż wierzymy, że ta przyszłość 

zależy od nas samych. 

 

Jednym ze sposobów realizacji celów jest współpraca i partnerstwo organizacji 

pozarządowych i środowisk biznesowych w oparciu o wspólnoty misji, szacunek i 

zrozumienie. Mam nadzieję, że prezentacja, którą Państwo za chwilę zobaczycie, 

będzie inspirująca, a efektem naszego spotkania pozostaną wspólne projekty. 

 

Jeszcze raz dziękuję i do zobaczenia. 

 
 

 
 
Olga Tokarczuk 



 


